
УЖГОРОДСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

                                 ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

 

П Р О Т О К О Л  № 22 

 

засідання виконавчого комітету 

 

25 вересня 2024 року                                          Засідання розпочато:  о 10.00 

                          Засідання закінчено:   о 10.40 

 

ВЗЯЛИ УЧАСТЬ У ЗАСІДАННІ : 

 

Чорній І.І.                                           секретар ради 

Борець В.О.                                       заступник міського голови 

Маргіта М.В.                                      заступник міського голови 

Плавайко Є.В.                                    заступник міського голови 

Пинзеник В.В.                                    керуючий справами виконкому 

 

ЧЛЕНИ ВИКОНКОМУ: 

 

Гуй С.О., Погорєлов А.В., Прозор Н.Є. 

 

 

Відсутні:  Андріїв Б.Є.,  Дуран І.П., Завидняк І.І. 

 

ПРИСУТНІ ПРАЦІВНИКИ: 

 

Фартушок І.І. - директор департаменту правового та організаційного 

забезпечення 

Романюк С.В. - начальник відділу організаційного   забезпечення 

департаменту правового та організаційного  

забезпечення 

Моргентал І.Ю. - заступник начальника відділу організаційного   

забезпечення департаменту правового та 

організаційного  забезпечення 

Козак Н.Д.  - начальник відділу документального забезпечення  

департаменту правового та організаційного  

забезпечення 

 



 

                      ПРИСУТНІ   ВІД УСТАНОВ ТА ОРГАНІЗАЦІЙ: 

                          при обговоренні та внесенні проєктів рішень 

Чернобук А.Л. - начальник управління у справах культури, молоді і 

спорту 

Афанасьєва О.В. - заступник начальника управління економічного 

розвитку міста 

Бобик П.І. - начальник відділу транспорту 

Стасюк М.О. - директор департаменту соціальної політики 

Боршовський О.І. - начальник управління містобудування та архітектури 

Турянчик О.О. - заступник директора департаменту, начальник 

управління житлово-комунального господарства  

департаменту міської інфраструктури 

Свереняк Я.О. - начальник відділу управління комунальною 

власністю та земельними ресурсами департаменту 

міської інфраструктури 

Арокгаті М.Ю. - начальник служби у справах дітей 

Бокоч Ю.М. - депутат міської ради 

Штефуца В.О. - начальник відділу з питань запобігання та виявлення 

корупції 

Кохан А.І. - начальник відділу інформаційної роботи 

Пшенична І.М. - головний спеціаліст відділу інформаційної роботи 

Кочмарь М. - представник 21 телеканалу 

Рубіш Д. - представник 21 телеканалу 

Ковальчук І. - представник М - студіо 

Ковальов Ю. - представник М - студіо 

Німенко А.С. - адвокат 

 

 Перед початком засідання керуючий справами виконкому повідомив, що 

міський голова Андріїв Б.Є. перебуває у  відрядженні  тому запропонував 

обрати головуючого на засіданні виконкому. Член виконкому Погорелов А.В. 

запропонував обрати головуючим на засіданні виконкому  керуючого справами 

виконкому Пинзеника В.В. За цю пропозицію голосували: «за» - 7, «проти» -0, 

«утрим.» - 0, не голосував – 1 (Пинзеник В.В.). 

      Головуючий на засіданні виконкому Пинзеник В.В.  ознайомив з порядком 

денним  засідання виконкому, за основу голосували одноголосно.  Ознайомив з  



доповненням до плану проведення засідання та  додатково поданим до розгляду 

проєктом рішення, за всі доповнення та  за порядок  денний  в цілому 

голосували одноголосно. 

СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про проведення Конкурсу «Цікава 

ідея – успішна громада» шляхом відбору молодіжних програм, 

ідей, проєктів для реалізації в Ужгородській міській територіальній 

громаді.  
Доповідала: Чернобук А.Л. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

.ВИРІШИЛИ: Рішення № 474 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про премію Ужгородського міського 

голови для обдарованої молоді міста  
Доповідала: Чернобук А.Л. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 475 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про зміни у складі Координаційної ради з питань внутрішньо 

переміщених осіб у місті Ужгороді.  
Доповідала: Афанасьєва О.В. 

Голосували за прийняття рішення: «за» - 7 «проти» -0, «утрим.» - 

0, не голосував – 1 (Чорній І.І.).  
ВИРІШИЛИ: Рішення № 476 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про тарифи на теплопостачання для ТОВ «Енергозбереження 

Закарпаття». 

 Доповідала: Афанасьєва О.В. 

Голосували за прийняття  рішення одноголовсно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 477 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про скаргу на постанову адміністративної комісії. 

При обговоренні питання присутня ФОП Шляхта Л.М.  
Доповідав: Фартушок І.І. 

Виступили: Борець В.О., Шляхта Л.М., Прозор Н.Є. 

Голосували за прийняття рішення: «за» - 7, «проти» - 1, «утрим.»-0 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 478 прийняти (додається). 

                        

СЛУХАЛИ: Про затвердження Меморандуму про співпрацю між виконавчим 

комітетом Ужгородської міської ради та операторами прокату 

легких персональних електричних транспортних засобів 

(електросамокатів). 

Доповідав: Бобик П.І. 

Виступили: Прозор Н.Є., Пинзеник В.В.  
Голосували за прийняття рішення  одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 479  прийняти (додається). 

 



СЛУХАЛИ: Про зміни до рішення виконкому  27.07.2022 № 348.  
Доповідав: Бобик П.І. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 480 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження  Порядку встановлення факту здійснення 

догляду за особами з інвалідністю І чи ІІ групи та особами, які 

потребують постійного догляду. 

 Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення  одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 481 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про зміни до рішення виконкому 24.07.2024 № 379.  
Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 482 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про склад конкурсної комісії.  
Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 483 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про звернення до суду щодо призначення опікуна. (Г.)  
Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 484 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження акта. (К.)  
Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 485 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження акта. (С.) 

 Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення  № 486 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження акта. (В.) 

 Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 487 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Звіт про роботу департаменту соціальної політики за  І півріччя 

2024 року. 

 Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 488 прийняти (додається). 



 

СЛУХАЛИ: Про припинення дії паспорта відкритого літнього майданчика. 

 Доповідав: Боршовський О.І. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 489 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про квартирний облік 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення  одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 490 прийняти (додається). 

   

СЛУХАЛИ: Про приватизацію державного житлового фонду. 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Виступили: Погорелов А.В., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 491 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про укладення договорів найму жилого приміщення. 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення  з вилученням п. 1.2. 

одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 492 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про видачу службового ордера. 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 493 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про зовнішню рекламу. (ФОП Буланов Л.М.) 

 Доповідала: Свереняк Я.О. 

Виступила: Прозор Н.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 494 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу необоротних активів. 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 495 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу (відмову) на переоформлення збірно-

розбірних гаражів. 

 Доповідала: Свереняк Я.О. 

Виступив: Пинзеник В.В. 

Голосували за прийняття рішення з відмовою: 

п.п. 1.6.-1.27 у пункті 1; усіх п.п. у пункті 2  одноголосно. 



ВИРІШИЛИ: Рішення № 496 «Про надання дозволу (відмову) на 

переоформлення та розміщення збірно-розбірних гаражів 

прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про влаштування сімейного склепу на території кладовища 

«Барвінок». 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 497 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про поховання військовослужбовця на кладовищі Кальварія – 

Пагорб Слави. 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення з доповненням одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 498 «Про поховання військовослужбовців на 

кладовищі Кальварія – Пагорб Слави» прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про  погодження та відмову в погодженні технічних умов (з 

доповненням). 

 Доповідала: Турянчик О.О.  

Виступили: Маргіта М.В., Фартушок І.І., Борець В.О., Пинзеник 

В.В. 

Голосували за прийняття п.1.1. рішення: «за» - 0, «проти» - 0, 

«утрим.» - 8; за п.1.2. та доповнення– одноголосно, з урахуванням 

зауваження управління правового забезпечення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 499 «Про затвердження та відмову в затвердженні 

технічних умов»  прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволів на проведення робіт з порушення цілісності 

об’єктів благоустрою (з доповненням). 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Виступили: Прозор Н.Є., Чорній І.І.,  Погорелов А.В., Пинзеник 

В.В. 

Голосували за прийняття: 

п. 1.1. рішення одноголосно; 

п. 1.2. – «за» - 4, «проти» - 0, «утрим.» - 4; 

п. 1.3. – одноголосно; 

п. 1.4. – одноголосно; 

п. 1.5. – одноголосно; 

п. 1.6. – одноголосно; 

п. 1.7. - «за» - 0, «проти» - 0, «утрим.» - 8; 

п. 1.8. – одноголосно; 

п. 1.9. -  «за» - 0, «проти» - 1, «утрим.» - 7; 

п. 1.10 – одноголосно; 

доповнення – одноголосно.   



ВИРІШИЛИ: Рішення № 500 «Про надання та відмову у наданні дозволів на 

проведення робіт з порушення цілісності об’єктів благоустрою» 

прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження акта. 

 Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 501 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про організацію перевезення пасажирів на міському автобусному 

маршруті. 

 Доповідав: Бобик П.І. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 502 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про переведення житлового приміщення у нежитлове. 

 Доповідала: Свереняк Я.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 503 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про стан підготовки міського господарства до роботи в осінньо-

зимовий період 2024-2025 років. 

При обговоренні питання присутні: Брензович Л.Г., головний бухгалтер 

управління освіти, Глагола Я.І., начальник управлінн охорони здоров’я  та 

цивільного захисту населення, Кувик В.М., начальник відділу цивільного захисту 

населення управління охорони здоров’я та цивільного захисту населення 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 504 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про погодження заходів Інвестиційної програми КП «Водоканал 

м. Ужгорода» на 2025 рік та Програми розвитку на 2025-2029 роки. 

При обговоренні питання присутній Карташов С.О., директор КП «Водоканал 

м.Ужгорода» 

 Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 505 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про погодження розміщення тимчасової споруди для проведення 

богослужінь. 

 Доповідав: Боршовський О.І. 

Виступили: Прозор Н.Є., Турянчик О.О., Пинзеник В.В. 

Голосували за прийняття рішення з доповненнями: «терміном на 3 

роки», «з урахуванням меж об’єкта природно-заповідного фонду 

місцевого значення «Платанова алея» одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 506 прийняти (додається). 

 



СЛУХАЛИ: Про зовнішню рекламу. 

 Доповідала: Свереняк Я.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 507 прийняти (додається). 

 

               Наступні питання розглядалися в закритому режимі 

 

СЛУХАЛИ: Про надання статусу. 

 Доповідала: Арокгаті М.Ю. 

Голосували за прийняття рішення  одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 508 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про визначення прізвища дитини. 

 Доповідала: Арокгаті М.Ю. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 509 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про надання повної цивільної дієздатності. 

 Доповідала: Арокгаті М.Ю. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 510 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволів на вчинення правочинів про відчуження та 

набуття  майна,  право власності на яке або право користування 

яким мають діти. 

 Доповідала: Арокгаті М.Ю. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 511 прийняти (додається). 

 

 

Головуючий на засіданні виконкому, 

керуючий справами виконкому                                     Василь ПИНЗЕНИК 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


